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Nieuws uit je buurt
april 2023

 

In dit nummer:

Een nieuw wijkhuis

Werken aan een beter Beveren

Topvolley achter de kerktoren

Krant
Beveren!

BUURTEN #VANRSL

Beste inwoner van Beveren,
Dat de sfeer in Beveren wel goed zit, bewezen jullie deze winter nog 
tijdens de Bourgondische kerstmarkt. Jong en oud konden er elkaar 
ontmoeten en gezellig bijpraten met een hapje en een drankje. 
Dat is ook waar het om zal draaien in het nieuwe wijkhuis: een plek 
waar Bevernaars samen kunnen zijn. Tal van verenigingen kunnen 
hier terecht, geëngageerde vrijwilligers zoemen er van project naar 
project en kinderen kunnen er spelen in de groenzone. Zie je het al 
helemaal voor je? Perfect, want na een traject van 3 jaar is het bijna 
zover! Het ontwerp is klaar, het nieuwe wijkhuis ziet binnenkort  
het levenslicht.  

En er beweegt nog meer in Beveren: 
nieuwe fietspaden brengen je nog 
veiliger naar je jeugdbeweging, 
vereniging of werkplek. Ook de 
Wijnendalestraat krijgt een make-
over waarbij leefbaarheid op het 
hoogste schavot staat. Je moet even 
een blokje omrijden, maar krijgt er 
nadien veel voor terug. Meer groen, 
betere fietspaden en moderne 
nutsvoorzieningen.

De wijk ‘Het Verzonken Kasteel’ 
maakt dan weer de klimaatswitch: 
de woningen wekken er hun eigen 
energie op met zonnepanelen. 
We ontharden er de bodem en 
creëren wadi’s om overstromingen 
te voorkomen. Een wadi zorgt voor 
waterafvoer door infiltratie. Ook 
de Heirweg en de Kappellebeek 
krijgen betere bescherming tegen 
overstromingen dankzij slimme 
bufferbekkens. 

Dat er in Beveren heel wat te doen 
is, bewijzen ook de vele sportclubs. 
Wist je dat je hier ondertussen zelfs 
beachvolleybal kan spelen? 

De Site Vangheluwe in de 
Beversesteenweg biedt heel wat 
sporters een plek, en is de uitvalsbasis 
voor allerlei verenigingen. En aan 
warme initiatieven geen gebrek: 
binnenkort start Dagcentrum De 
Companie, waar mensen met een 
beperking een nuttige dagbesteding 
zullen vinden waar ook de buurt beter 
van wordt. 

Laat het duidelijk zijn: die warmte op 
de Bourgondische kerstmarkt kwam 
niet enkel van de vuurkorven!
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Na een uitgebreid participatietraject van bijna 3 jaar, kreeg architectenbureau 
TIDES begin 2022 de opdracht om het nieuwe wijkhuis waar te maken. Zij 
vertaalden de waaier aan noden en wensen van de Bevernaars naar een 
concreet ontwerp. Een groep van geëngageerde inwoners gaf feedback op de 
verschillende voorstellen. Uit die feedbackronde kwam onder meer de vraag 
om voor jeugdvereniging +13 een alternatieve locatie te zoeken. Zij vonden een 
nieuw onderdak op de site Vangheluwe (Beversesteenweg 310). Uiteindelijk 
kwamen we tot een definitief plan, dat iedereen kon bekijken op 14 oktober.

Vandaag is het ontwerp klaar. Het wijkhuis wordt licht, energiezuinig, 
toegankelijk en gebruiksvriendelijk. Het zal een plek zijn waar verenigingen en 
burgers elkaar kunnen ontmoeten. ARhus vindt er een nieuwe thuis waar je 
boeken op eender welk moment kan ontlenen. Er komen 2 polyvalente zalen: 
eentje uitgerust met een keuken, de tweede met een bar. Zo vormen ze de 
uitvalsbasis voor verschillende activiteiten van de verenigingen, organisaties en 
inwoners van Beveren.

Er werd bijzondere aandacht geschonken aan de akoestiek. Om de 
omwonenden geen geluidsoverlast te bezorgen, is gekozen voor 
geluidswerende materialen. Ook aan de gebruikers van het wijkhuis werd 
gedacht. De inrichting van het gebouw zal toelaten dat de verschillende ruimtes 
op een comfortabele manier gelijktijdig kunnen worden gebruikt. 

Het huidig gebouw wordt gesloopt vlak voor de zomer.

Rond het wijkhuis
Ook de omgeving rond het nieuwe wijkhuis wordt benut. Je fiets kan je kwijt in 
2 fietsenstallingen. Rond het gebouw voorzien we een groene buffer, die goed is 
voor de natuur én om het geluid te dempen voor de omwonenden. 

De tuin van het wijkhuis is een plaats om je te amuseren en te ontspannen. 
Naast 2 pentaquebanen is er een ruim veld om te spelen. Om uit te rusten 
zullen er verschillende zitelementen komen. Rond de tuin komt een haag met 
daarin verschillende bomen. De haag maakt het veiliger voor spelende kinderen 
en creëert een fysieke barrière met de achterliggende wijken. De bomen geven 
de tuin schaduw en afkoeling. 

Door zones met kort en langer bloemrijk gras te voorzien, zetten we bovendien 
in op biodiversiteit. Ten slotte wordt in de groenzone een wadi aangelegd. Een 
wadi is een uitgegraven gedeelte dat hemelwater verzamelt zodat het (ook na 
hevige regenval) langzaam in de bodem kan infiltreren. Zo kan het  overtollig 
regenwater van het dak in de bodem dringen. Maar niet al het regenwater gaat 
de grond in: een deel wordt ook gebruikt om een speelfontein te bevoorraden.

Een nieuw wijkhuis voor Beveren
Een plek om elkaar te ontmoeten, je te engageren en samen te ontspannen. Een plek waar jong en oud zichzelf kan 
zijn. Dat wordt het nieuwe wijkhuis voor alle Bevernaars.

WAT KAN JE VERWACHTEN? 

1. Polyvalente zaal voor 175 tot 200 personen  
 met bar en doorgeefkoelkast. Je kan de ruimte  
 opsplitsen in kleinere delen.

2. Kleine polyvalente zaal.

3. Ontmoetingsruimte met een keuken met   
 6 kookpitten, dubbele spoelbak, vaatwas, 2   
 koelkasten en een combi-oven.

4. Gespreksruimte met gedeelde werk- en   
 gespreksruimte, ideaal voor bijvoorbeeld   
 wijkwerkers of medewerkers van ARhus.

5. Bibliotheekruimte ARhus waar je boeken kan  
 ontlenen en een computer kan gebruiken. Ook 
 naast de openingsuren kan je de bib gebruiken.

6. Er is voldoende bergruimte, er is een koelcel en  
 er zijn sanitaire voorzieningen.
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We hopen dat veel Bevernaars en verenigingen de weg 
vinden naar het nieuwe wijkhuis, in de Izegemseaardeweg 30 
in Beveren.

Op de site zelf, zullen er twee ruime fietsenstallingen zijn. 
Er komt ook een zoen-en vroemstrook waar je iemand 
snel en gemakkelijk kan afzetten of ophalen. Ook extra 
parkeerplaatsen voor mindervaliden worden dicht bij de 
ingang voorzien. 

Kom je met de wagen op een druk moment? Dan raden 
we aan om op wandelafstand te parkeren op het Heilig-
Kruisplein. De verbinding tussen deze parking en het 
wijkhuis wordt nog aangenamer ingericht met duidelijke 
bewegwijzering. Een ideale wandeling dus en je hindert er 
geen omwonenden mee.

Mobiliteit rond het wijkhuis

Foto’s: studiebureau TIDES
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Leer je buren nog beter kennen!
Wist je dat Beveren sinds de zomer van 2021 het digitale buurtnetwerk Hoplr 
gebruikt? Al bijna 500 Bevernaars sloten zich aan en staan zo heel makkelijk in 
contact met elkaar. Jij nog niet? Maak er dan snel werk van en meld je aan.

Hoe meld je je aan op Hoplr?

Dat kan heel eenvoudig en het is bovendien gratis. Surf naar hoplr.com en 
geef je thuisadres in om je buurt te zoeken. Daarna maak je jouw profiel 
aan. De mobiele app voor iPhone is beschikbaar in de App Store en voor 
Android in de Play Store.

Het nieuwe wijkhuis krijgt meer vorm en de 
opening is geen verre droom meer. Hoog tijd dus 
om stil te staan bij de praktische kant: wie zal 
het wijkhuis uitbaten? Ben jij een geëngageerde 
Bevernaar die graag de handen uit de mouwen 
steekt, dan kan jij hier misschien bij helpen! 

Het wijkhuis zal namelijk worden gerund door een 
groep enthousiaste vrijwilligers die samen een 
vzw vormen. Zij zorgen voor de verhuur van de 
flexibele ruimtes, baten de zaal uit en leiden alles in 
goede banen. Zo zorgen ze ervoor dat het wijkhuis 

een bloeiende ontmoetingsplek wordt voor alle 
Bevernaars en hun vele verenigingen. 

Zo’n vzw, daar komt natuurlijk heel wat bij kijken. 
Daarom gaf de organisatie Scwitch vorig jaar 
al eens een infosessie waar ze uit de doeken 
deden hoe alles in zijn werk gaat. Op 14 en 22 
april organiseren we nieuwe netwerkmomenten 
voor wie zich wil engageren in de vzw. Ontdek 
hoe een vzw werkt, wat jij kan betekenen, welke 
hindernissen er zijn en hoe je die het best overwint. 

De infosessies vinden plaats op vrijdag 14 april van 
13.30 tot 15 uur en op zaterdag 22 april van 
10 tot 11.30 uur in het Parochiaal Centrum, 
Izegemseaardeweg 26, zaal 2.

Zie je jezelf wel in zo’n team? Neem dan 
contact op via samenleven@roeselare.be 
voor verdere info, of om jezelf kandidaat  
te stellen.

Alleen maar voordelen? 

• Positiviteit staat centraal 
Problemen mogen besproken worden, maar we 
houden het vriendelijk, beschaafd en positief.

• Blijf in contact met je buren of organiseer 
burenhulp 
Met Hoplr draag je zorg voor je buurt. Je blijft makkelijk 
in contact met elkaar en gaat zo eenzaamheid tegen. 
Je kan je ook aanmelden als vrijwilliger om hulp te 
bieden aan wie het nodig heeft. Heb je zelf hulp nodig 
(om boodschappen te doen, de vuilniszak eens buiten 
te zetten, een babysit te vinden, …) dan kan je op Hoplr 
terecht.

• Ontvang nuttige meldingen 
Het stadsbestuur van Roeselare heeft geen inkijk 
op het platform, maar kan de buurt wel bereiken 
met nuttige informatie (wegenwerken, overlast, 
evenementen, …).

Engageer jij je ook voor het nieuwe wijkhuis?
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Iedereen welkom 
in ARhus Beveren
Met 4 afdelingen (De Munt, Gitsestraat, Rumbeke en Beveren) is ARhus voor 
elke Roeselarenaar nabij. In Beveren kan je ARhus binnenkort vinden in het 
nieuwe wijkhuis langs de Izegemseaardeweg. 

Nieuw wijkhuis met onbemande bib
ARhus krijgt dus terug een vaste stek in het nieuwe wijkhuis. Fysieke 
ontmoetingsplekken waar je je sociaal netwerk kan vergroten, daar wil ARhus 
graag deel van uitmaken. Bovendien wil ARhus meer samenwerken met lokale 
projecten om de samenhang te versterken. 

Om het extra makkelijk te maken voor de Bevernaars, zal de bib ruim 
toegankelijk zijn. De uren waarop er dienstverlening door medewerkers is, 
worden dus aangevuld met momenten waarop de bib onbemand maar wel 
open zal zijn. Met je identiteitskaart heb je toegang tot de bibliotheek om 
boeken te ontlenen of terug te brengen. Zo kan je op elk moment zelfstandig in 
ARhus Beveren terecht. Meer mensen kunnen op die manier van de bib gebruik 
maken en ARhus kan zich aansluiten bij de bredere werking van het wijkhuis.

Tijdelijke locatie
Tijdens de werkzaamheden voor het nieuwe wijkhuis blijft de 
bibliotheekafdeling in Beveren open, weliswaar op een tijdelijke locatie in de 
Beversesteenweg. Al van bij de opening in november is de tijdelijke locatie 
een groot succes. Sinds januari 2023 werden de openingsuren op vraag van de 
bezoekers nog verruimd.

Momenteel is ARhus Beveren open op  
woensdag van 14 tot 18 u. en op zaterdag van 10 tot 16 u. 
Je vindt ARhus in de Beversesteenweg 492.

Wat heeft ARhus Beveren in huis?
Naast een uitgebreide collectie boeken en e-boeken, kan je er ook een 
computer en gratis wifi gebruiken. En voortaan vinden er zelfs enkele 
activiteiten voor kinderen en volwassenen plaats. Van de voorleesmomenten 
van Vertel Eens voor kleuters en eerste lezertjes, tot het maandelijkse DIGIE 
Café waar je gratis advies kan krijgen over het gebruik van apps en technologie 
door specialisten. Benieuwd naar het aanbod? Spring eens binnen en neem een 
seizoensfolder mee, of neem een kijkje op arhus.be/kalender.  
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Wie in Beveren woont en er graag met de fiets op uit trekt, 
kan er niet omheen: het fietspad langs de Krommebeek. De 
laatste tijd groeide het uit tot een populaire route voor woon-
werkverkeer, scholieren en recreanten. Om het voor al die fietsers 
veilig te houden, verbetert de Stad op verschillende punten de 
infrastructuur.

Project Krommebeekpad

Aan de kruispunten:

• Ter hoogte van de Beverseaardeweg is er een versmalde rijbaan die 
met een groenstrook werd gescheiden van een voetgangersstrook voor 
bosbezoekers. Zo is de schuine oversteek naar het Krommebeekbos aan 
de andere zijde van de weg veiliger. De smalle rijbaan verlaagt ook de 
snelheid van auto’s, wat de vele overstekende fietsers en voetgangers op 
het Krommebeekpad ten goede komt. Op de Beverseaardeweg heeft de 
ene rijrichting voorrang op de andere.

• Aan de Vijverstraat veranderde het pad van ligging, zodat de bocht naar 
het brugje comfortabel en veilig is.

• Er is aangepaste verlichting, zodat wie oversteekt beter van op afstand 
wordt gezien. 

• De werken aan het Krommebeekpad liepen helaas vertraging op. Er 
waren diepe voet- en bandensporen in het verse beton door het niet 
respecteren van het doorgangsverbod. Hierdoor moesten stukken beton 
opnieuw gestort worden. Ook de weersomstandigheden en de moeilijke 
bereikbaarheid met machines vertraagden de werken.

• Aan de Beversesteenweg wordt de rijbaan in beperkte mate versmald 
ter hoogte van de oversteek en worden aangepaste wegmarkeringen    
voorzien. Deze aanpassing zal pas gebeuren na de werken aan de 
Wijnendalestraat.

Fietspad in het Krommebeekbos

• Naast het project Krommebeekpad komt er ook een nieuw aan te leggen 
fietspad doorheen het Krommebeekbos. Het fietspad komt er tussen de 
Pater Pirestraat en de Jonkersstraat. In de Jonkersstraat zal het fietspad 
aansluiten op het bestaande fietspad dat doorheen de wijk loopt.

• Er komt aangepaste verlichting langs het nieuwe fietspad, wat beter is 
voor de dieren in het bos.

Fietsen langs en in het Krommebeekbos

Tussen de fietssnelweg langs de spoorweg en de Wijnendalestraat bevindt zich 
een vaak gebruikte fietsverbinding (via Dammestraat-Oost). Fietsers die de 
Bollaardstraat willen oversteken, kunnen dat momenteel niet altijd veilig doen.
Om de situatie te verbeteren, versmallen we de weg tussen het Hof van Deynze 
en de Désiré van de Wallestraat.

Door de aanleg van fietspaden over deze beperkte afstand, versmalt de weg en 
kunnen fietsers de straat veiliger oversteken.
Fietsers worden zo gescheiden van het gemotoriseerd verkeer, dat ook nog 
eens de snelheid zal
aanpassen door de smallere rijbaan. Fietsers op de Bollaardstraat zullen ook
even het fietspad moeten nemen en zullen bij het verlaten ervan veilig op de
rijweg komen door een rugdekking.

We voorzien de ingreep in juni, wanneer het kruispunt al afgesloten zal zijn voor 
de werken in de Wijnendalestraat. Zo zal de hinder beperkt blijven. 

Oversteek Hof van Deynze
Désiré van de Wallestraat
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Vanaf de Bollaardstraat tot aan het centrum van Beveren zijn er 
rioleringswerken nodig. We vervangen de verouderde, poreuze rioolbuizen en 
voorzien een gescheiden rioleringsstelsel. Zo houden we het vuil afvalwater 
en het regenwater uit elkaar. Enkel het regenwater komt in onze natuur en 
waterlopen terecht, wat veel gezonder is.

42 extra bomen

Beveren kent al heel wat groene plekjes waar je op ‘t gemak kan wandelen, 
spelen of vertoeven. Die vergroening trekken we natuurlijk ook door in de 
straten die we renoveren. We gaan op zoveel mogelijk plekken van grijze 
‘snelwegen’ naar groene, tragere wegen. Goed voor de verkeersveiligheid, 
aangenaam voor wie er woont en meer schaduwplekken voor mens en dier.
 
In de Wijnendalestraat gaan maar liefst 42 extra bomen in de grond. 
Daarnaast komen er ook ontharde stroken, 1400 m² beplanting en we 
gebruiken waterdoorlatende materialen voor de aanleg van parkeerstroken. 
We verduurzamen de openbare verlichting door de installatie van 
ledverlichtingspalen. Goed voor een veilig gevoel én voor de portemonnee.

Wijnendalestraat in volle transformatie

Overal in Roeselare investeren we fors in fietspaden. Ook in de Wijnendalestraat 
belonen we al wie fietst met een nagelnieuw fietspad. In beide richtingen 
vormt dit de perfecte rijstrook voor fietsende scholieren, werknemers uit de 
bedrijvenzone, recreatieve fietsers, …

Tussen de Onledebeek en het centrum van Beveren is de straat iets smaller. 
Daar is het niet mogelijk om gescheiden fietspaden aan te leggen naast de 
rijweg. Om er toch voor te zorgen dat er niet te snel gereden wordt, doen we 
aanpassingen zodat de zone 30 er duidelijk wordt. De rijweg zelf wordt er iets 
smaller, zodat chauffeurs automatisch hun snelheid zullen moeten minderen. 
Dit komt ook de veiligheid van de fietsers ten goede, die in dit stuk in beide 
richtingen op de rijweg rijden.

PRAKTISCH? 

Goed nieuws: de eerste fase van de werken verloopt zoals 
voorzien. Het deel tussen de Deken Wallaertstraat en de 
Industrieweg zal klaar zijn tegen het bouwverlof deze 
zomer. 

Daarna start de aannemer in het andere deel tussen de 
Deken Wallaertstraat en het centrum van Beveren. We 
mikken op midden 2024 om te kunnen klinken op de 
geboorte van de Wijnendalestraat 2.0.

Al langs de werf gepasseerd en geen idee wat we doen in de 
Wijnendalestraat? We investeren 2,5 miljoen euro om er een 
moderne, fietsveilige straat van te maken waar het aangenaam 
wonen is, zonder schrik voor wateroverlast. 

Naar hartenlust veilig fietsen
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Het Verzonken Kasteel,  
klaar voor de toekomst

Het is geen geheim dat het klimaat aan het veranderen is. Vandaag en 
in de toekomst zullen we steeds meer te maken krijgen met extremere 
weersomstandigheden. De gemiddelde temperaturen stijgen, droge periodes 
worden steeds langer en we zullen grotere hoeveelheden regenval te verwerken 
krijgen in kortere periodes. Om ons daar zo goed mogelijk op voor te bereiden, 
zet de Stad sterk in op klimaatadaptatie. Tegelijkertijd zullen deze ingrepen ook 
de leefbaarheid verhogen.

In het Verzonken Kasteel/Jonkerswijk zullen we ontharden. Dit betekent dat 
we zoveel mogelijk verharding zoals beton, asfalt of voetpaden, uitbreken. 
Deze onthardingszones worden vervangen door groenzones, wadi’s of 
waterdoorlatende verharding. En daar zijn heel wat voordelen aan verbonden!

• Verharding neemt warmte op en houdt die ook langer vast. Daardoor 
koelt het ’s avonds veel minder snel af. Denk maar eens aan een bakstenen 
muur die na een lange zomerdag ook ’s avonds nog gloeit. Wanneer je dat 
principe toepast op de grotere schaal van onze hele  stad, dan krijg je het 
zogenaamde hitte-eilandeffect. Dat houdt in dat de grote concentratie aan 
verharding in onze stadskern er voor zorgt dat het in het centrum altijd 
warmer is dan daarbuiten. In de zomer loopt dat al gauw op tot een verschil 
van 7°C! Door te ontharden, zal dat temperatuurverschil veel kleiner zijn. De 
warmte wordt minder lang vastgehouden én het aangeplante groen laat 
dankzij haar schaduw de omgeving minder snel opwarmen.

• Door verharding  weg te nemen, bestrijden we wateroverlast. Elke druppel 
water die vandaag op verharding valt, komt zonder veel omwegen in de 
riolering terecht. De meeste van die rioleringen zijn nog gemengd en 
krijgen zowel het regenwater als het afvalwater van woningen te slikken. 
Bij hevige regenbuien krijgt de riolering dat vaak niet allemaal verwerkt, 
en ontstaan er dus overstromingen. Door verharding te vervangen door 
groenzones krijgt het regenwater de kans om in de bodem te sijpelen. 
Daarnaast is de weg naar de riolering ook niet meer zo eenvoudig. Op die 
manier vertraagt het water en vlakken we pieken af.

Klimaat

• Enkele verharde locaties in de Groothofstraat en de Tornooistraat 
vervangen we door wadi’s. De gracht zal ten zuiden van de wijk worden 
aangelegd. Wadi’s houden het regenwater langer vast en voeren het 
vertraagd af. Op die manier leggen we een buffer aan en vloeit het water 
niet meteen naar de riolering. Terwijl het water in de wadi staat, krijgt 
het de kans om in de bodem te sijpelen. Wadi’s en grachten staan het 
merendeel van het jaar droog en gaan pas als buffer optreden tijdens natte 
periodes. 

• Er komen enkele plantvakken in de rijweg. Ze zullen, naast hun 
klimaatadaptieve functie, ook als verkeersremmers werken.

• Meer groen in de buurt zorgt automatisch voor een schonere buitenlucht. 
Planten en bomen vangen fijn stof op en zorgen ervoor dat het niet in onze 
longen terechtkomt. Daarnaast heeft meer groen een positieve impact op 
onze mentale gezondheid. Niets dan voordelen dus!

• Ook de natuur wint bij meer groen: het zal zorgen voor een boost van de 
lokale biodiversiteit. Het biedt extra voedings- en nestmogelijkheden aan 
vogels en insecten.
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GOG Kapellebeek
In het voorjaar staat de aanleg van een 
gecontroleerd overstromingsgebied 
(GOG) op de Kapellebeek op de 
planning. Het komt er op een perceel 
in de Duivigestraat. In deze wijk 
doen zich tot op vandaag heel wat 
overstromingsproblemen voor. De 
aanleg van een bufferbekken zal 
dus heel wat hinder oplossen. Het 
buffer zal bestaan uit 4 delen: op die 
manier vult elk deel zich pas als het 
voorgaande al vol gelopen is. Het 
volledige buffer zal een capaciteit 
hebben van bijna 4 miljoen liter!
Omdat het GOG zal bestaan 
uit weidegras, besteden we het 
onderhoud graag uit aan een 
uniek team van gespecialiseerde 
deskundigen. Binnenkort spot je hen 
misschien zelf wel: volg het geblaat 
en maak kennis met de kudde 

Energiewijken

De zon schijnt gratis en daar geniet 
het Verzonken Kasteel ook van!
In het Verzonken Kasteel hebben de 
inwoners van de sociale woningen 
van De Mandel een extra reden 
om blij te zijn met een stralend 
zonnetje. Daar installeerden we eind 
2022 op maar liefst 233 woningen 
zonnepanelen. Daardoor kunnen 
de bewoners goedkoper energie 
verbruiken bij zonneschijn. Hun 
energiefactuur kan zo een stukje 
dalen, een welkom geschenk in tijden 
van hoge energieprijzen! 

Beveren werd zo de allereerste 
gemeente in Vlaanderen die kan 
genieten van zonnepanelen op 
sociale woningen binnen het 
zogenaamde ASTER-project. Dat is 
het grootste zonnepanelenproject 
ooit in Vlaanderen. Het project zorgt 
ervoor dat ook mensen die een 
woning huren, kunnen genieten 
van goedkopere energie. Het is een 
belangrijke stap in de strijd tegen 
energiearmoede én het levert een 
flinke bijdrage aan de Vlaamse en 
lokale klimaatdoelstellingen. 

Sociale huisvestingsmaatschappij De 
Mandel en de Stad startten in 2020 al 
in deze buurt de eerste Energiewijk 
#VANRSL op. Met de verzamelde 
gegevens rond energieverbruik 
kon zo een renovatieplan voor de 
huurwoningen opgemaakt worden. 
Binnenkort zetten we dat plan 
om in realiteit: de huurwoningen 
krijgen een collectieve renovatie. 
Ook gelijkaardige private woningen 
kunnen meegenieten van de 
groepsvoordelen.

Wil je meer info over dit 
project? Neem contact met ons 
op via wonen@roeselare.be of 
surf naar klimaatswitch.be.

Aan te leggen overstromingsgebieden

schapen die alles netjes houdt. Het 
gebied zal ook toegankelijk zijn voor 
wandelaars en kan dus dienen als 
recreatiegebied.

GOG Heirweg
Langs de Heirweg bevindt zich al zo’n 
bufferbekken, maar dat wordt nu 
verder uitgebreid. Het bekken had al 
een capaciteit van 12 miljoen liter, en 
daar komt nu nog eens 7.200 m3 bij. 
De extra buffer haalt de wateroverlast 
in de buurt verder omlaag. Naast de 
buffervolumes komt er ook een deel 
spaarvolume (permanent water), 
goed voor 3,5 miljoen liter.
De werken zijn ondertussen al goed 
gevorderd. Tijdens de winter was het 
echter té nat om verder te werken, 
dus lag de werf even stil. In het 
voorjaar worden de werken afgerond.

Foto HLN
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Beach volleybalterrein
De Sporthal in Beveren pakt sinds kort uit met een zomers nieuwtje: een beach 
volleybalterrein! Wil je hier graag een partijtje spelen? Je kan het veld reserveren 
via het Vrijetijdspunt van de Stad.

Roeselare loopt
Buiten bewegen, daar zijn alleen maar voordelen aan verbonden. Het is goed
voor onze fysieke én mentale gezondheid. Om je een duwtje in de rug te geven, 
ontwikkelde de Stad heel wat bewegwijzerde looproutes. 3 daarvan lopen door 
Beveren. 

Je kan ook deelnemen aan een van de vele stratenlopen die onder de noemer 
Roeselare Loopt vallen. 

Verenigingen 

Alle info over de looproutes en stratenlopen vind je op sport.roeselare.be. 

Levend Beveren
“Verenigingen uit Beveren samen brengen, daar staan we voor!”

Wist je dat er een werkgroep bestaat met een tiental enthousiastelingen uit 
Beverse verenigingen? De groep is 3 jaar geleden, in de aanloop naar het 
nieuwe wijkhuis, in het leven geroepen. Nog voor de nieuwe ontmoetingsplek 
er staat, is het doel van deze werkgroep om Beverse verenigingen samen te 
brengen en te doen samenwerken.
Dat we een bloeiend verenigingsleven hebben, bewijzen de meer dan 30 
verenigingen die Beveren rijk is. En die kunnen ook heel wat van elkaar leren. 
Op enkele ontmoetingsmomenten bracht de werkgroep de clubs samen voor 
debattafels over communicatie, organisatie van evenementen, toelichtingen 
rond subsidies en nog veel meer. 

Ook dit jaar hebben ze al iets interessants in hun agenda staan. Stip zondag 23 
april alvast aan, want dan staat een KUBB-tornooi gepland op de terreinen van 
Dosko Beveren. Welke vereniging neemt de trofee mee naar huis? Trommel je 
leden op voor een gezellige activiteit, of kom supporteren!

Meer info vind je op de Facebookpagina van Leve(nd) Beveren of via 
levendbeveren@gmail.com.

Heel wat verenigingen vonden hier onderdak
Heel wat verschillende verenigingen zijn gevestigd aan de voormalige Site Vangheluwe.  
Dat zijn de gebouwen aan de Beversesteenweg 310.

Jeugdbeweging +13 Beveren
Sinds november mag ook de jeugdvereniging +13 zich bij dat rijtje voegen. Zij moesten hun locatie 
op de plek van het nieuwe wijkhuis verlaten, maar vonden op de Site Vangheluwe de ideale stek 
voor hun bloeiende werking. +13 is een jeugdbeweging met een 30-tal leden. Iedereen kent er elkaar, 
waardoor de sfeer altijd goed zit. Samen gaan ze op kamp of doen ze leuke activiteiten.
“Met deze nieuwe locatie heeft de Stad goed voor ons gezorgd. We hebben een groter lokaal en zijn 
hier meer op ons gemak. De buitenruimte is wat kleiner, maar dat lossen we gemakkelijk op door 
naar het Pastoorbos te trekken, dat ligt vlakbij. Wij zijn tevreden!”

De Petanquehal
Binnen is er een petanquehal met maar liefst 16 petanquebanen. Buiten zijn het er nog eens 9. 
Daarnaast kan de polyvalente zaal gebruikt worden. De petanqueterreinen kunnen trouwens door 
iedereen gereserveerd worden via het Vrijetijdspunt van de Stad. Ook zonder reservatie kan je buiten 
een balletje gooien, zolang de petanquebanen niet door iemand anders gereserveerd zijn. 

Verenigingen op de Site Vangheluwe
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Voor Bevo Beobank Roeselare is the sky the limit! Begin dit jaar 
raakte immers bekend dat de volleybalclub uit Beveren de eerste 
ploeg van Hermes Oostende overneemt. Wat dat nu precies 
betekent voor de toekomst van het volleybal in Beveren én 
Roeselare lees je hieronder. We hadden namelijk een aangenaam 
gesprek met Bert Naert, bestuurslid van Bevo.

 

Hoe wordt een gewezen voetballer bestuurslid van een volleybalclub?
Bert: “Ik volgde in 2000 mijn echtgenote, een rasechte Bevernaar, en we wonen 
er nog steeds. Ik heb inderdaad zelf 36 jaar gevoetbald bij KSV De Ruiter, tot 
een zware blessure mij abrupt deed stoppen met voetballen.  Mijn vrouw als 
ex-speelster en twee dochters hebben allen een volleyverhaal bij Bevo en de 
club was op zoek naar nieuwe bestuursleden, waardoor ik er wat ingerold ben.”

Ik kan me voorstellen dat dat voor jou toch een grote aanpassing was?
“Het voordeel aan deze club is dat we met een erg ruim bestuur zitten, 
waar de taken duidelijk verdeeld zijn. Zo zijn er zowel mensen aan de slag met 
een technische en sportieve volleybalkennis, als anderen met organisatorische 
of commerciële ervaring, waar ik dan meer bij hoor.”

Was Bevo altijd een grote club?
“Gestart als herenclub in 1969 is Bevo Roeselare vooral een club met een grote 
geschiedenis. De geschiedenis van onze Beverse club werd trouwens in 2019 
te boek gezet (gratis op onze website in te lezen). Maar ik kan inderdaad ook 
wel bevestigen dat de club toch altijd wel een groot ledenaantal gekend heeft. 
Momenteel hebben we ongeveer 230 volleybal-spelende leden in onze club, en 
dan reken ik de entourage er nog niet bij.” 

Met indrukwekkende resultaten…
“Dat klopt! We zitten bijvoorbeeld momenteel met vier van de vijf 
leeftijdscategorieën in de halve finale van de beker van België bij de jeugd. 
Met vier van de vijf seniorenploegen staan we dan weer aan de kop van de 
competitie.”

Sportieve successen boek je dus met een sterke jeugdwerking?
“Onze visie was en is nog steeds: een sterke jeugdopleiding. Wij investeren geld 
en tijd in onze jeugd. Alle meisjes die willen volleyballen, kunnen bij ons aan de 
slag. Of het nu supertalenten zijn of ze gewoon plezier hebben in hun sport… 
het maakt niet uit. We blijven trainers zoeken en vinden en dat zullen we blijven 
doen. Wij kunnen volleybal aanbieden voor elk wat wils, de meisjes kunnen 
kiezen naar welk niveau seniorenploeg ze willen toegroeien. Momenteel speelt 
onze fanionploeg in eerste nationale, gelijkaardig aan tweede klasse. Om de 
zoveel jaar hebben we dan een speelster die ook dat niveau overstijgt en die 

steunen we dan ook volledig om die stap hogerop te zetten naar de hoogste 
afdeling, Liga A.”

En keren die dan zoveel jaar later terug?
“Vaak komen die speelsters na een carrière van pakweg 10 jaar terug met een 
ruime bagage, spelen die nog enkele jaren bij ons en gaan ze zelf nadien nog 
als trainer aan de slag in onze jeugdwerking. Zo is de volleybalcirkel rond. Een 
mooi voorbeeld is Sofie Van Acker. Een speelster die gans haar jeugd bij ons 
gespeeld heeft, naar Hermes Oostende vertrok, daar 2 bekers gewonnen heeft 
en ondertussen terug bij ons aan de slag is. Zij maakt ook volgend jaar de stap 
naar onze nieuwe LIGA A-ploeg. Meer recent is jeugdproduct Thea Radovic 
vorig seizoen naar de Liga A ploeg van Hermes getrokken. Ook zij keert volgend 
jaar naar Beveren terug.”

LIGA A… de naam is gevallen, vertel eens.
“De vrienden van Knack volleybal zijn een tijdje terug naar ons toegekomen 
met het idee om een Roeselaars volleycollectief uit te bouwen. Om zo op 
verschillende domeinen tot synergiën te komen.  Plots kwam dan het verhaal 
van LIGA A-ploeg Hermes Oostende, waar de voorzitter besliste om te stoppen, 
maar waar er wel de wens was om nog steeds in West-Vlaanderen een 
volleybalteam op het hoogste niveau te hebben. Wij beschikten reeds over 
mooie fundamenten zoals een sterk bestuur, een mooie structuur en een goeie 
jeugdwerking. Ze kwamen naar ons met de vraag of we dit wilden overnemen 
en voor ons was het dan vooral belangrijk om die budgetten rond te krijgen. Zo 
kreeg ook het collectief VOLLEY#VANRSL vorm.”

Een ambitieuze sprong. 
 “We hebben inderdaad gesprongen! Samen met de Stad, samen met de 
vrienden van Knack, om ons commercieel te helpen en het project rond te 
krijgen. Zo zijn de sportief manager en een aantal speelsters ook mee gekomen. 
Onze Liga A ploeg voor volgend jaar is samengesteld, met de ambitie om top 
4 te halen en zelf prijzen te pakken. Prachtig is trouwens dat we met 15 op 
16 speelsters met een West-Vlaamse of Roeselaarse link, en een volledig in 
Roeselare geboren technische staf deze ambities kunnen neerzetten.”

Die ploeg zal zijn wedstrijden in Beveren spelen?
“De bedoeling is inderdaad dat die LIGA A ploeg als uitvalsbasis Beveren heeft, 
maar ook zeker een aantal topwedstrijden  in de Tomabel-arena van Knack 
gaat afwerken, mogelijk in combinatie met een aantal Knack wedstrijden. In 
Beveren ga je dus volgend jaar het allerhoogste niveau van damesvolleybal 
in ons land kunnen bewonderen. De kans is zelfs reëel dat we volgend jaar 
Europees spelen, maar dat zullen ook topwedstrijden zijn die op Schiervelde 
zullen worden gespeeld.”  Wij hopen dat de inwoners van Beveren de weg naar 
de sporthal vinden. Onze kalender vind je ten aller tijde op onze website.”

Bedankt Bert en heel veel succes aan Bevo Roeselare! 

Topvolley achter de kerktoren
De U15 ploeg (vooraan) die vorig jaar kampioen werd. 
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DC De Companie verwelkomt 
Beverenaars met een beperking

Binnenkort is Beveren een warm initiatief 
rijker: Koen Vandemoortele is samen met zijn 
collega Hannelore Gheyle druk in de weer om 
dagcentrum De Companie op te starten. Daar 
zullen mensen met een beperking terecht kunnen 
voor ontmoeting en een leuke dagbesteding. “We 
merken dat er in Beveren echt nood is aan meer 
dagbesteding voor mensen met een beperking. 

Momenteel is er heel weinig in de regio, waardoor 
ze noodgedwongen naar Kortrijk of verder 
moeten. Dan moeten ze ofwel elke dag lang op 
de bus zitten, ofwel definitief verhuizen. Met De 
Companie willen we hen de kans geven om dicht 
bij huis te werken”, vertelt Koen enthousiast. 

Het dagcentrum zal op termijn naar het 
Parochiaal Centrum verhuizen, maar opstarten 
doen ze in buurtwinkel De Klaproos, een 

gevestigde waarde op de Kapelhoek. Carine 
Roose, die De Klaproos sinds jaar en dag uitbaat, 
ziet het als een win-win: “Ik stop binnenkort, maar 
op die manier kan de winkel blijven bestaan. Ik 
kan vanop de zijlijn toekijken en helpen waar 
nodig. Momenteel komt Stephanie, een meisje 
met een beperking, hier al een paar uur in de 
week helpen.
Dat is zowel voor haar als voor mij en de klanten 
een verrijkende ervaring. Ik heb de klanten 
al verteld dat de winkel binnenkort wordt 
overgenomen, en zij zijn heel nieuwsgierig. De 
Companie zal ook het koffiehuisje naast de 
winkel nieuw leven inblazen. Het wordt dus echt 
een plek waar buurtbewoners elkaar kunnen 
ontmoeten, dat is heel belangrijk.”

“Inderdaad, we zijn een meerwaarde voor de 
mensen met een beperking, maar omgekeerd 

zijn zij dat ook voor de buurt,” vult Koen aan. “En 
we gaan echt voor een lokaal verhaal: de mensen 
die bij ons terecht kunnen, zullen allemaal uit 
de buurt zijn. En in de winkel bieden we zoveel 
mogelijk producten van eigen bodem aan. In 
het begin zullen we hier 5 mensen kunnen 
tewerkstellen, maar het is de bedoeling dat 
we op den duur doorgroeien naar 11. Daarom 
verhuizen we later naar het Parochiaal Centrum, 
daar zal meer plaats zijn. Dan willen we nog meer 
dienstverlening doen, zoals kopietjes nemen voor 
verenigingen of boodschappen rondbrengen 
naar mensen die minder mobiel zijn. Momenteel 
mogen mensen met een beperking zich trouwens 
nog steeds kandidaat stellen, en ook vrijwilligers 
zijn meer dan welkom!”

Als kind- en jeugdvriendelijke stad wil Roeselare een plek zijn waar kinderen 
en jongeren graag wonen en leven, met veel locaties waar ze zonder 
zorgen kunnen spelen en bij elkaar zijn. In 2024 staat daarom een renovatie 
van het speelplein in het Pastoorsbos op de planning. Zo willen we meer 
speelmogelijkheden creëren. Natuurlijk en avontuurlijk spelen zal in deze zone 
centraal staan.

Heeft jouw kind al wilde plannen over hoe dat speelplein er het beste uitziet? 
Goed nieuws, want tijdens enkele participatiemomenten konden kinderen 
van 9 tot 12 jaar hun mening geven. We nodigden alvast verschillende 
jeugdbewegingen in de omgeving van het Pastoorsbos uit om mee te werken. 
In samenwerking met de hogeschool Howest ontwikkelden we een digitale 
participatiemethodiek waarbinnen de kinderen hun perfecte speelplein konden 
ontwerpen. Met het resultaat gaan we aan de slag om de vernieuwing aan te 
pakken.

Heb je zin om mee te denken over de nieuwe invulling van het Pastoorsbos? 
Neem dan een kijkje op de app Roblox en zoek naar ‘Pastoorsbos redesign’. De 
screenshots van jouw creatie kan je tot 30 april bezorgen aan 
samenleven@roeselare.be.

Kinderen kiezen nieuwe speelmogelijkheden in het Pastoorsbos

Bron: Howest
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